
Motokrosa komisijas  sēde 

protokols Nr.82 

Datums: 13.07.2023 

Sākums 15:30  

Sēdē piedalās ar balstiesībām: Kristers Serģis, Arvis Sanders, Jānis Arbidāns, Jānis 

Indriksons, Māris Sniķers. 

Sēdē piedalās bez balstiesībsībam: Egija Skurbe, Andris Melnalksnis, Mārtiņš Lazdovskis.  

 

LaMSF motokrosa komisijas dienas kārtība: 

1. Pārrunas ar „Best4Sport” pārstāvi Andri Melnalksni par TV translāciju. 

2. Iesniegumu izskatīšana. 

3. Dažādi.  

 

1. Pārrunas ar „Best4Sport” pārstāvi Andri Melnalksni par TV translāciju. 

1.1 Uz sēdi ir uzaicināts TV kompānijas “Best4Sport” pārstāvis  Andris Melnalksnis, lai 

pārrunātu par uzlabojumiem TV filmēšanas un komentēšanas darbā. Tiek pārrunāta līdzšinējā 

sadarbība. Krosa komisija prezentē savus redzējumus darba uzlabošanā un uzklausa Andri par 

izdarīto. Abas puses pieņem zināšanai teikto un vienojas līdz nākošajam čempionātam Apē, ka 

tiks veikti uzlabojumi TV filmēšanas un komentēšanas darbā. 

 

2. Iesniegums par Stelpes mototrasi. 

2.1. Ir saņemts iesniegums no Iļja Baloda Nagradova par trases nesagatavotību Stelpes   

mototrasē, pirms gaidāmā Latvijas Junioru un Amatieru čempionāta.  

Iesneigumā ir minēts, ka trases sagatavošanas laikā tiek pieļautas rupjas kļūdas tramplīnu 

uzmetienos un nosēdienos (uzmetieni ir ļoti asi un ar pretkantēm; nosēdienos ir izveidojušās 

dziļas asas bedres, kurām pa virsu ir liela putekļu kārta), kas rada paaugstināto riska faktoru 

sportistiem, it sevišķi mazajās bērnu klasēs, gūt traumas.  

Iesniegums ir izskatīts un tiek uzlikts par pienākumu organizatoram līdz posmam izdarīt 

sekojošo: 

1) Pirms Latvijas Junioru/Amatieru čempionāta pienācīgi safrēzēt un salaistīt trasi; 

2) Nolīdzināt nosēdienos rises un pienācīgi sagatavot tramplīna uzmetienus pirms lēcieniem un  

nosēdienus pēc lēcieniem.  

Komisija uzliek par pienākumu galvenajam tiesnesim veikt trases kontroli pirms sacensībām. 

 

2.2. Iesniegums par MX125Bcc klasi.  

Motokrosa komisija ir saņēmusi iesniegumu no ģenerālsekretāres E.Skurbes par MX125cc klasi. 

Iesniegumā tiek minēts un lūgts pārskatīt pašreizējo situāciju ar MX125B klasi, kurā ik 

sacensību samazinās sportistu skaits. Kā arī tiek lūgts rast risinājums attiecībā uz jauniešiem 

vecumā no 15 gadiem, kuri vairāk nebrauc ar 125cc kubatūras motocikliem un pēc vecuma 



grupas vēl nevar piedalīties Amatieru čempionātā.  

Motokrosa komisija iepazīstas un pieņem zināšanai situācijas izklāstu. Jautājums tiks atkārtoti 

izskatīts rudens sēžu sesiju laikā. 

 

3. Dažādi. Finansiālais atbalsts bērnu/jauniešu un izlasēm. 

3.1 LaMSF prezidents Mārtiņš Lazdovskis informē komisiju par to, ka Latvijas Motosporta 

federacija ir atzīta par prioritāro sporta federāciju valstī un prezentē piešķirtā valsts finansējuma 

sadali, kur galvenokārt līdzekļi tiks novirziti bērnu un jauniešu atbalstam motosportā, kā arī daļa 

no piesķirtā finansējuma tiks novirzīti LaMSF dažādu izlašu startiem Nāciju kausos, tai skaitā arī 

motokrosā.  

M.Lazdovskis uzliek par pienākumu Motokrosa komisijai kopā ar ģenerālsekretāri izstrādāt 

kritērījus iesniegšanai LaMSF prezidijam, pēc kuriem tiktu sadalīts finansējums par augstiem 

sasniegumiem motokrosā. Motokrosa komisijas locekļi pieņem informāciju zināšanai un ne 

vēlāk kā līdz jūlija beigām plāno nodot LaMSF prezidijam izstrādātos kritērījus.  

 

 

 

 

 

  Sēdes beigas: 18:30 


